
晟江家族

晟江缘起温州阀门厂，温州是工业石化核电天然气等中国重工领域的——顶级流
量。在工业制造中，阀门是一个必不可少的通断和控制一体的连接件，从标准到
技术研发温州都集聚了世界级的科研和生产能力，妥妥的阀门之乡、宝藏之都。

SME is originated from the valve manufacturing industry in Wenzhou city. That is one 
of the most congregated metallurgical processing areas in China especifically for 
valve industries serviing the industrial petrochemical, nuclear power, natural gas, etc.

In the line of succession to metallurgy, we see ourselves teamed up with a whole 
bunch of craftsmen who are obsessed with fluid technology and metal processing.

而这正是得力于温州阀门厂的一脉传承，在这个产业链密集的制造氛围中，孕育
出一大批对流体技术和金属加工熟悉甚至痴迷的工匠们。

Teamplayer
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The name came to existance in 2004 when our founder Mr. Li Sunlong set foot at 7338 
Humin Road in Shanghai, the location where SME places its goal to be amongst the 
leadership of industrial fluid connectivity.

In SME we have the tradition to pay respect for standards since the foundation over 
15 years ago. We take them seriously and direct ourselves with them in practice. The 
standards are the soul to working management, product designs and process control. 
Never have we managed to cope with the products both home and abroad without the 
fine care to the industry standards.

SME has successfully transformed from a trade-oriented supplier to a one-stop service 
provider of industrial connection and control devices after years of development.

2004 年，李孙龙先生在上海沪闵路 7388 号创立上海晟江。晟江人，志在铸就
工业流体行业第一品牌的梦想从这里出发。

晟江基地

在晟江，我们对全球连接件的行业设计标准、工况用途、人员使用习惯，拥有长
达 15 年的思考与实践。我们尊重标准，将标准与规范融入到从研发设计、生产
加工以及品控管理中去，为稳定输出晟江品质而不懈努力。

晟江经过长年的积累，顺利地从贸易型供应商转型成为工业连接与控制装置的一
站式供应服务商。

Facilities
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晟江在芜湖航空高新开发区搭建起了晟江芜湖产研基地、依托上海金山石化物流
仓储中心，辐射全国乃至全球；晟江的商务总部位于世界之窗的上海陆家嘴，立
足于中国制造，服务于全球工业用户。

SME has established a supply trinity of engineering, production and inventory, first 
two set up in a high-tech aviation zone in Anhui province, the last held up close to 
Shanghai port where petro-giants like Bayer, BASF and Sinopec resides. That is by all 
means the perfect location to have us stand shoulder by shoulder with the industry 
demands.
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专业流体管家
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晟江创新

晟江从阀门设计与制造中汲取养分，怀着对行业敏锐的嗅觉，与对高效流体解决
技术执着的追求，率先探索并创造出最适合自己的新型阀门产品。

晟江创始人李孙龙先生，从2002年开始研发的虹吸破坏阀系列，填补行业空白，
自研电磁装置迅速达到了世界级应用标准，一经问世很快便成为水利泵站首选泵
机保护安全设备之一，一举拿到国内外多个泵站建设和改造项目订单，例如曾在
2010 年中国技术进出国总公司中标标乌兹别克斯坦项目中，跻身国际舞台。

专利 · 虹吸破坏阀

Patent of siphon breaker solenoid valve

Innovation

SME is dealing with the flexible and hard piping connectors, valves be still part of it. 
The potential solution to a niche market inspired us which led to the innovation of a 
patented idea of vacuum breaker solenoid valves.

Innovated by Mr. Li Sunlong, SME presented siphon breaker valve package since 2002. 
It is a solenoid safety equipment for water conservancy pumping stations. It functions 
to save the valuable pump from the deadly backflow without any personal attention or 
specific timely operation as they did before that. It is something crucial to any pump 
station without doubt.

This valves are being actuacted over the majority of high-end pump stations in China 
mainland. In 2010, SME wins as the supplier of this solenoid breaker valve for a 
renovation project in Uzbekistan followed up with more orders from abroard.
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晟江仓储

晟江从多年的客户服务经验中，逐渐意识到建立一套半成品和成品库存系统，有
助于解决用户的实际需求。我们的库存系统自 2008 年落地执行，到了 2010 年
库存达到了 2000 个的托盘位，相当于 100 个集装箱的库存量。

Inventory

不仅如此，在晟江，我们对新技术和新工艺有着不懈的追求。面对复杂的管道工
况与流体连接需求，晟江机械自主研制出了，多项适用高端应用场景——例如航
空、半导体、钻井矿采、船舶海洋、医疗医药、冷链运输、核电核能和盾构机等
配套连接产品。

晟江创新产品均通过了行业检测与实况模拟实验，方可上市。我们的自主设计
获得实用新型专利数十项；诸多产品还通过了国际行业认证，如美国卫生级 3-A
许可、澳洲建筑水印阀认可、国际 3C认证以及专用设备防爆等级认证等。

Not only that, SME see itself running in the highway to achieve safer and more 
efficient ways of connection, dealing with a number of industries and applications 
like the aviation, semiconductor, drilling, mining, on-and-off shore, food processing， 
pharmaceuticals, cold chain transportation, nuclear energy and more to come.

Standards come along with the approval and certificates. We consolidate each step 
with valid type test approval and certificates to the sustaining management and quality 
processing in the guidance of institutes like American 3-A for sanitation, Australian 
Watermark in bulding practice, ATEX as well as 3C, ISO and REACH regulations.

From the beginning we understand the competition lies in efficiency and readiness in 
our territory. Therefore SME produces, SME stocks. We use the strategy to stock both 
finished and semi items. Our capacity grows since 2010 and has an amount of ready 
inventory of over 2,000 pallets, or say the volume of 100 containers.

石化零滴漏干式快速接头模拟实验

Simulation of a dropping test on the no-spillage dry-break coupling for petrochemistry.
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晟江研发

随着公司库存策略的执行，很大程度上缩短了平均交货时间，丰富的库存品类，
使客户体验再次提升，以客户为中心的核心价值观再次被验证。开启了公司新模
式的发展之路。

每一次决策无不需要巨大的勇气，而每个晟江人深知，寻求创新，创造平台的使
命，远远不止如此，对每个环节的极致追求，都是晟江人永恒的目标。成长中的
晟江于 2011 年实现了管理全面信息化，晟江专属的 ERP 管理系统，帮助公司实
现了用户需求快速响应，流程便捷化提高了生产效能，电子商务也因此衍生起航。

Engineering

Relatively small, yet good enough to help shorten the average delivery time back then. 
The strategy was totally welcomed and forges the success and the way to go.

SME is missioned with efficient fluid connectivity, same story to the management. We 
are programmed with the ERP system, 100% self-originated digital connection. That 
gives it possible for rapid response to user needs and results in SME e-commerce 
service in China mainland since 2011.

不仅是专利虹吸阀从晟江芜湖生产基地下线，还有更多精密连接件与快接产品从
芜湖基地被设计和制造出来。晟江芜湖的生产能力不断放大，我们开始向航空、
半导体、核电核能等高要求行业，为用户进行定制化生产。

To make the engineered down to products. SME production site in Anhui province is 
now engaged with that for couplings, solenoid valves, and for more like the supply for 
aviation, semiconductors, nuclear power energy.

5,000 平米仓储

晟江，您的专业流体管家

成 品 半 成 品 库 / 备 货 充 足
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在晟江我们深知——品质才是生命。字如千金，我们严苛自律。从企业管理、生
产流程设计、监管以及物料流转、包装运输等各个环节，我们不遗余力，将稳定
持续、可控可发展的高品质路线贯彻到底。

晟江的生产基地正在进行物联智能化改进，我们正视用户的每一个新需求，快速
收集用户反馈，快速响应用户需求。

晟江服务

除了提供好的产品，我们还为用户提供增值服务，公司从原来只提供产品，向提
供具有高复杂性、多样性需求的成套组合件发展。晟江在金山石化的基地，就近
为上海石化园区内的用户提供更快捷、更贴身与定制化的服务，如阀门维护、软
管总成装配和检测试验等。

Services

稳定 · 品质与精神

Sustainable, in quality and enthusiasm

See survival from quality persistence. We are delivering that from management, 
process design, supervision, circulation of materials, packaging and transportation.

SME production is working on an intelligent improvement per IoT (Internet of Things) 
aiming for swift response and effective feedback collection and alternation.

SME is standing right beside the definite users, like Sinopec, BASP, Bayer, BP.. in a 
petro-zone at the southern sea mouth of Shanghai.
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晟江的业务范围从研发生产，国内外销售，电子商务，拓展到了进口软管配套、
代理国际一线的流体产品。晟江的每一个脚印都是实实在在的历史印记，见证着
每一次的成长。成长的路上绝不会一帆风顺，机遇与挑战的背后是晟江人对梦想
和信念的坚守。

晟江从领导到员工，几十年如一日的坚守在自己的岗位上，如今的晟江工业，已
经是交货速度快，定制化程度高，信息化高覆盖的工业流体控制企业。

晟江肩负着流体输送更安全快捷的使命，立志成为用户信赖的工业流体控制解决
方案的提供者。我们终极愿景成为有生命力的幸福企业。

一站式 · 管家式综合体

Consolidation, more than couplings with SME.

Over time the scope of business is expanded to fields like imported hoses, online 
retail and domestic business, involving fields such as house construction, engineering 
projects, tunnel development, and solar energy.

Each one of us in SME must know what he or she is doing as the position demands, 
giving it possible for the company to adapt and even lead the development of fluid 
control in its quick, safe and effecient ways.

SME is missioned to become the trusted provider of industrial fluid control solutions, 
setting the goal in becoming a blissful teamplayer for both internally and externally.
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